

正元牌鸡用饮水器 方管用球阀乳头饮水器

产品名称	正元牌鸡用饮水器 方管用球阀乳头饮水器
公司名称	沧州正源养殖设备有限责任公司
价格	1.00/个
规格参数	加工定制:是 适用对象:鸡 用途:饮水设备
公司地址	河北沧县河北沧县皂坡工业园
联系电话	86-03174808987 13833750687

产品详情

禽用球阀式乳头饮水器系列1、全方位出水（360°）灵敏度高。

2、按装拆卸清洗方便，免去胶水、粘接费用。

3、耐用程度高，所用材料为进口高级不锈钢，高耐磨聚甲醛树脂、aps工程料，使用得当，可用20年。

4、低水压、流量科学，适用于肉鸡蛋鸡、种鸡、麻鸡、鸭、笼养、平养饮水用。

5、实用性高，物美价廉，精工数控制造，与进口产品相媲美，价格为进口产品1/3。

6、不漏水、不渗水能保证鸡粪的干燥性。

7、卫生、清洁密封管道用水，杜绝了由水传染疾病的机会。 1 all-round water outflow (360°), high sensitivity, small force required to open valves. easy to disassemble and convenient to clean, highly practical. 2 sanitary and clean water for the sealing of pipes, which prevents water-borne diseases. watertight, impermeable, can guarantee the dryness of chicken manure. 3 highly durable, materials used are imported high-level stainless steel, highly wear-resistant poly-formaldehyde resin and aps engineering material, can normally function for over ten years. 4 equipped with filters and water pressure regulators capable of back washing. in order to adjust to different chicken breeds, age and seasonal water needs, we can accordingly regulate the water pressure and change the volume of nipple water flow